
RADA /..'\1: STA t\~Ai""
AI. ..J . F' i l u~ ::ie~.'o ,:5
05-,2 7 lV1 A R ~< i

tel. (II . .,") 71:: 1 - 1, -( (3
F- ax '131-13- '( b

moj o Muzouiieckie PROTOKOL Nr 21
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo sie w dniu 14 marca 2012 roku

o godzinie 1130 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu.) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu

Opieki nad Zwierzetami Bezdomnymi oraz Przeciwdzialania Bezdomnosci Zwierzat
na terenie Gminy Marki.

5. Zagospodarowanie terenu tzw. Zwalki przy ulicy Ok6lnej.
6. Sprawy rozne,
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. przvjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu
Opieki nad Zwierzetami Bezdomnymi oraz Przeciwdzialania Bezdomnosci Zwierzat na
terenie Gminy Marki.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec udzielil glosu Burmistrzowi Januszowi
WerczyiJ.skiemu.

Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi
oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na terenie miasta Marki stanowi zalacznik nr 2.

Burmistrz przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 185.
Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski poinformowal, iz projekt uchaly zostal poddany konsultacjom
spolecznym, uzyskane opinie stanowia zalacznik nr 3 do protokolu.
Burmistrz przedstawil zalozenia programu wspomnial 0; zobowiazaniu z podmiotami
z kt6rymi zostana zawarte umowy na odlawianie i transport do schroniska zwierzat,
z lekarzem weterynarii, policja, organizacjami spolecznymi, osobami fizycznymi oraz
podmiotami kt6re prowadza schronisko dla zwierzat; umowa ze schroniskiem musi zawierac
zapisy zwiazane ze sterylizacja, kastracja i znakowaniem zwierzat; wspornnial 0 zwierzetach
bezdomnych odlawianych na terenie Marek, zostana one oznakowane czipem; natomiast
zwierzeta posiadajace wlasciciela nie beda czopowane; przedstawil sytuacje wolno zyjacych
kot6w kt6re beda dokarmiane sterylizowane i kastrowane; na rea lizacje programu w roku
2012 przeznaczamy 150 tys. zl.

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Hubert
Komorowski wspornnial 0 wprowadzonych do projektu uchwaly zmianach, kt6re rnialy
charakter redakcyjno-kosmetyczny.



Przewodniczacy Radoslaw Dec zapytal czy istnieje mozliwosc dokonania zapisu odnosnie
kontroli schroniska dla zwierzat?

Naczelnik Hubert Komorowski podkreslil, iz takiego zapisu nie rna, poniewaz to Powiatowy
Lekarz Weterynarii rna obowiazek ustawowy kontrolowac schroniska.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zarzadzil glosowanie w sprawie zaopiniowania
projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi
oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na terenie miasta Marki druk nr 185.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii- 9
przeciw-O
wstrzymalo sie-O
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych)

Wydano pozytywna opinie.

Pkt. 5. Zagospodarowanie terenu tzw. Zwalki pm ulicy Ok6lnej.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwr6cil sie z prosba do Burmistrza Janusza
Werczynskiego 0 przedstawienie historii terenu zwalki przy ul. Ok6lnej w Markach.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil historie powstawania tzw. zwalki przy ulicy
Ok6lnej, wspomnial 0; latach osiemdziesiatych czasach PRL-u w kt6rych nikt nikogo nie
pytal 0 zdanie, wskazano miejsce i zlokalizowano wysypisko smieci; po pewnym czasie
zwalka spowodowala wzburzenie calej spolecznosci i pewna rekornpensata dla mieszkancow
Marek rnialy stac sie linie autobusowe, a wiec linia 718 w scisly spos6b wiaze sie z historia
zwalki; w 1991 roku teren zwalki zostal ostatecznie zamkniety; trudno bedzie
zagospodarowac teren zwalki, poniewaz nie uzyskamy pozwolenia na budowe.

Przewodniczacy Radoslaw Dec zwr6cil sie z prosba do naczelnika Huberta Komorowskiego
o ustalenie jakie bylo i jest zanieczyszczenie w6d gruntowych w rejonie zwalki i ustalenie
najnowszy raport 0 stanie srodowiska w rejonie zwalki.
Nastepnie Przewodniczacy Radoslaw Dec zapytal czy prowadzony jest monitoring starego
i nowego skladowiska, zwr6cil sie jeszcze z pytaniem; jesli chodzi 0 skladowisko przy ulicy
Grunwaldzkiej czy sa podstawy aby zadac usuniecia smieci z terenu Marek?

Burmistrz poinformowal, ze takie zadania zawsze mozna by bylo przedstawic; natomiast
biorac pod uwage zobowiazania, kt6re zostaly zaciagniete w stosunku do naszego miasta
przez wladze Warszawy sa juz w wiekszosci zrealizowane; MPO zaangazowalo sie
w przeprowadzenie rekultywacji, kt6ra nie zostala zakonczona.

Radny Dariusz Boryczko zwr6cil sie z pytaniem do Burmistrza czy sa pomysly na
wykorzystanie w przyszlosci tej dzialki winny spos6b?

Burmistrz poinformowal, iz brano pod uwage rozne mozliwosci adaptacji tego terenu,
jednakze jest to teren w duzej mierze prywatny.
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Pkt. 6.Sprawy rozne.

Radny Jacek Orych poinformowal, ze w okolicach adresu Pilsudskiego 180 w Markach gdzie
znajduje sie prywatna posesja zawalil sie budynek, zdaniem radnego nalezaloby skontaktowac
sie z wlascicielem w celu zapewnienia bezpieczenstwa na tym terenie; drugim miejscem jest
ulica Batorego gdzie rowniez znajduja sie ruiny, kt6re nie SCl- zabezpieczone i ogrodzone;
nastepnyrn miejscem jest dom przy ulicy Pilsudskiego 195, kt6ry stanowi zagrozenie a jest
zamieszkaly..

Burmistrz powiedzial, ze nie jest problemem rozebranie czegos, problemem jest zapewnienie
dachu nad glowa mieszkancorn tego budynku, jezeli jest to prywatna nieruchomosc to
obowiazkiern wlasciciela jest zapewnienie dachu nad glowa lokatororn.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze wracajac do pomyslu Radnego Jacka
Orycha wspornnial 0 odpowiednich sluzbach odpowiedzialnych za tego typu sprawy.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec wspornnial 0 konkursie Marki w Zieleni, kt6rym z
roku na rok interesuje sie znacznie wiecej mieszkancow; nalezy przekazac Panu
Naczelnikowi Hubertowi Komorowskiemu aby rozpoczecie konkursu przygotowywac na
koniec czerwca 2012 roku.

Radna Danuta Stefaniak wspomniala 0 wprowadzeniu koniecznych zmian w regulaminie
konkursu.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwr6cil sie z pytaniem do Burmistrza w kwestii
dotyczacej odtworzenia nawierzchni przy ulicy Pomnikowej w Markach.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze dopiero wytw6mie asfaltu zaczynaja dzialac
w tym sezonie, w przyszlym tygodniu rnaja ruszyc roboty zwiazane z odtwarzaniem
nawierzchni.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zapytal do kiedy beda skladowane materialy
budowlane przez wykonawce prac kanalizacyjnych w rejonie ulicy Ok6lnej zwiazane z
budowa kanalizacj i?

Burmistrz poinformowal, ze nie jest to w zadnyrn razie skladowisko odpad6w, materialy te sa
tam skladowane tymczasowo i zostana uprzatniete,

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poinforrnowal, ze w rejonie ulicy Grunwaldzkiej
i Ok6lnej SCl- duze zabrudzenia spowodowane jazda ciezarowek czy mozerny zwrocic sie do
firmy developerskiej by ta droge czyscila,

Burmistrz powiedzial, ze jest to bardzo trudna rzecz poniewaz nikt nie zlapal nikogo na
goracyrn uczynku i dlatego nie rna mozliwosci zeby ukarac developera.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze w tej sytuacji nalezy udac sie do
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i do Policji; podkreslil, ze nalezy zwrocic
uwage na szybka jazde ciezarowek firm budowy kanalizacji w Markach.
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Radny Tomasz Paciorek przekazal podziekowania od mieszkancow ulicy Kopemika
w Markach dla Burmistrza Miasta Marki i dla Pana Adama Stachonia za postawienie znaku
ograniczenia predkosci,

Przewodniczacy Komisji przypomnial czlonkorn komisji, iz w sierpniu 2011 roku
mieszkaniec Marek Pan Piotr Mataczynski skierowal pismo do komisji zdrowia w zwiazku
z czym na kolejnym posiedzeniu komisja zajmie sie sprawa Pana Mataczynskiego;
Przewodniczacy Komisji przygotuje stosowne pisma do odpowiednich instytucji w niniejszej
sprawie/

Radny Jacek Orych wspomnial 0 pismie jednej z mieszkanek miasta Marki w sprawie
pustostan6w w mieszkaniach komunalnych, kt6re na sesji Rady Miasta Marki odczytywal
Przewodniczacy Rady w sprawie pustostan6w; zdaniem radnego nalezaloby sie pochylic nad
tym pismem i ewentualnie zaprosic na posiedzenie komisji Pani Elzbiete Pielase z Zakladu
Uslug Komunalnych.

Pkt. 7. Zamkniecie posiedzenia

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1250 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Protokolowala;
Anna Broma
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